
Generalforsamling i BG’s Venner 

D. 23/10 2023 kl. 19.30-20.30 

 

Til stede: Pia, Benita, Heidi, Lærke, Emilie, Kirsten, Claus 

Dagsorden: 

1) Valg af dirigent: Claus 

2) Formandens beretning om foreningens virke det forgangne år. 

- Tanker om økonomi: mindre årgange betyder færre medlemmer og derfor har vi 

undersøgt muligheder for flere medlemmer: erhvervsmedlemsskaber med ny folder 

og bestyrelsen har været rundt og opsøgt erhvervsdrivende. Desuden har Grundfos 

valgt at få et særligt erhvervsmedlemsskab, hvor de giver 10.000 kr. 

- Vi fik desuden nye medlemmer til forældremøde i starten af skoleåret 

- Desuden har vi opdateret vores vedtægter i november 2022 

- Vi har uddelt et legat til én elev og roser til alle studenterne. 

- Vi har givet rejsestøtte til nogle elever 

- Vi har deltaget ved åbning af solcelleanlæg mm. 

- Vi har barvagter med til festerne. 

- Fortsat brug for småjusteringer af vedtægter og fortsat fokus på medlemmer. 

3) Rektor orienterer om og redegør for aktiviteter. 

- Vi regner med at købe informationstavle til skolen hvor det bl.a. skal fremgå hvem 

erhvervsmedlemmerne er.  

- 27 hf’ere som bliver i samme klasse, mens 1.gerne kommer i studieretningsklasser: 

1x 28 elever, 1.b:14 elever 1.c: 23 elever. Fordelingen skyldes at det er sådan 

eleverne har valgt. 

- Grundforløbet er blevet afsluttet med to eksaminer: almen sprogforståelse og 

naturvidenskabeligt grundforløb. 

- 1. hf skal først til eksamen til sommer, da de har deres kunstneriske fag, som normalt 

har eksamen til jul, samlæses med stx. 

- I uge 45 har alle 1.g en rystesammentur til Aarhus 

- 2.g og 2.hf tager til København i denne uge 

- 3. g har været i Tanzania, Madrid og Cambridge før efterårsferien 

- I november har vi Bruxelles-temadag som optakt til vores Bruxellesrejse. 

- 3.gerne skal i 2 dages studiepraktik i næste uge. 2.hf skal i praktik i uge 10 og er 

løbende i projekt og praktikforløb.   

 

4) Elevrådet orienterer om og redegør for aktiviteter. 

- Elevrådet har arrangeret første skoledag med velkomst og aktiviteter samt sportsdag 

- Vi har også arrangeret LAN-party og valgaften med spisning, debat mm. 

- I år overvejer vi at lave filmaften, brætspilsaften, LAN-party, den store bagedyst, 

Eurovisionfinale. 

- Elevrådet er med til at arrangere, hvordan vi skal implementere den obligatoriske 

seksualundervisning. 

 



5) Fremlæggelse af regnskab til godkendelse. 

- Godkendt 

6) Kassereren redegør for den økonomiske situation fremover og 

fremsætter forslag til fastsættelse af kontingent. 

- Fastholdes på 200 kr. for forældre og 500 kr for erhvervsmedlemmer 

7) Behandling af forslag om at ændre regnskabsåret, så det går fra 1/8 til 31/7. Indeværende  

regnskabsår vil så gå fra 1.9 2023 til 31/7 2024. Formålet er at aktiviteter, der tilhører et 

bestemt skoleår, også kommer til at tilhøre det pågældende regnskabsår. 

- Forslaget er vedtaget 

8) Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer for to år ad gangen. 

- Frode, Benita og Pia er valgt 

9) Valg af 0-3 suppleanter for to år ad gangen 

- Heidi er valgt som suppleant  

10) Evt. 

- Claus går videre med om erhvervsmedlemmer kan synliggøres på BG’s Facebook. 

- Claus og Kirsten sender forslag til datoer ud i slut november 

  


